
Agent Johanssona: Roma jest zainteresowana

News - ASRoma.pl

W ostatnich tygodniach w orbicie Romy pojawiało się nazwisko Marko

Johanssona, młodego bramkarza Malmoe. Wywiadu

dla pagineromaniste.com udzielił agent Szweda, Milan Simeunovic.

Były kontakty między wami i Romą w sprawie gracza?

- Teraz nie mogę powiedzieć zbyt dużo na ten temat. Zbyt wcześnie jest o tym

mówić, wiesz jak to funkcjonuje. Mój kolega rozmawiał z Monchim i także innym

dyrektorem sportowym. Roma jest zainteresowana, gdyż Marko jest świetnym

bramkarzem i jest bardzo młody. Myślę, że stanie się jednym z najlepszych, posiada

przed sobą wielkie perspektywy: będzie w najlepszej światowej piątce. Również

Monchi tak myśli, gdyż także on był bramkarzem. Szanuję bardzo Monchiego i klub,

ale nie mogę zbyt dużo mówić.

Jaka jest cena Marko?

- Nie chcę mówić o cenach, ale byłby odpowiednim bramkarzem dla Romy. Ciężko

teraz mówić, zależy ile klubów będzie chciało tego lata gracza, naprawdę nie wiem.

Również Lipsk po piłkarza?

- Jest wiele klubów, gdyż jest bardzo mocny. We Włoszech są dwa kluby: Roma i

jeden inny. Nie mogę powiedzieć jednak który.

Marko przyszedłby do Romy, aby być drugim za plecami Alissona?

- Jest bardzo młody, ale nie chcę, aby został umieszczony na ławce. Młodzi gracze

muszą grać, dlatego ważne, aby grał.

Byłby szczęśliwy z transferu do Romy?

- Wszyscy gracze byliby szczęśliwi z przybycia do Romy, to wielki klub, dlaczego

nie? Zobaczymy. Jest bardzo młody, chcę, aby poszedł do klubu, gdzie może grać, a

nie siedzieć na ławce. Roma jest wielkim klubem, ale teraz rozpoczął sezon w

Szwecji. Zobaczymy. 
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